Tzu-Chi Elementary School 2022 School Year慈大附中國小部110-2
Weekly Report英語4週進度Class Level: Grade 5 B G5雙語班Week 4: 3/1~ 3/4
	任課老師
	課本
	課程進度
	回家練習
	連繫事項

	Chinese Teacher
Tr. Sheila
周秋菊
	Next Move 5

	Unit 6-7單元
課本 P.62-65
習作: P49-50

	1) 聽課本CD朗讀P.56-61
2) 週四小考英課P56-62

	1)聽CD朗讀課本P.56-61
2)請家長在習作、小考簽名

	第6單元的單字文法句型: 
1) Curry 咖哩2) menu菜單3) onions 洋蔥4) peppers青椒 5) coconut milk椰奶 
6) spicy辣7) tomatoes蕃茄 8) carrots 紅蘿蔔9) potatoes馬鈴薯10) rice米飯
 11) Indian bread 印度麵包12) beverages =drink 飲料
1 Chicken curry with onions and peppers looks amazing and tastes delicious.
咖哩雞肉加洋蔥青椒看起來神奇嚐起來美味
2 Fish curry in coconut milk smells good and tastes even better!
咖哩魚加椰奶聞起來好嚐起來更好
3 Spicy vegetables curry with onions, peppers, potatoes, carrots, and tomatoes taste really interesting in this colorful curry.
辣蔬菜咖哩加洋蔥、青椒、馬鈴薯、紅蘿蔔、蕃茄進入這麼多彩的咖哩，嚐起來真的很有趣

	English Teacher
Tr. Sydney
	Next Move 5

	· unit 5 lesson 7 ‘Let’s Visit Australia’
· p52 read & complete
· 
	親愛的家長，
自主學習和孩子們對自己的學習負責在慈小是很重要的。請在每單元後，查閱"Write Right 2"( 寫作2習作)，簽名，並交回。 歡迎寫評語。

	
	Write Right 2
	1 practice p38 vocab 
2 reading practice p39 ‘A Cold’ 
3 writing practice p44 + p45 
4 organizing & drafting
	review unit 5 vocab, story, sentence patterns
correct & revise drafting (workbook)

	Dear Parents, 

Independent learning and children taking responsibility for their own learning is very important here at Tzu Chi. Please check, sign and return Write Right 2 workbook after every unit. And feel free to comment! 

	


[bookmark: _GoBack]Dear Parents,親愛的家長們
This week, I started by leading small group discussion and focused on a surface level analysis of Jennifer’s story. I asked G5B students identify things like:

-	plot of the story
-	theme of the story
-	main characters 
-	point of view used in the story (from different characters)
-	how to give advice and suggestions
本週我開始帶領小組討論並專注在表層分析珍妮佛的故事，我要學生們指認出以下:
故事情節，
故事的主題，
主要角色，
故事中的觀點(來自不同的角色)
如何給意見和建議。

The discussion went well, and a few of them shared their thoughts and questions related to writing their own story. Lastly, they worked on the first and final draft with their group members. Most of the G5B students were able to talk and ask about health and sickness. 
討論順利，有些學生分享他們的看法和問題，相關他們的故事。最後他們和小組成員寫初稿和完稿。學生們大都可談論並問關於健康和疾病的問題。

Have a nice weekend,祝福您有美好的週末
Tr. Sydney

	Key Vocabulary & Weekly Sentences 主要單字和每週句型
Vocab/ Phrases:
have a headache頭痛, have a runny nose流鼻水, have watery eyes流眼液, have a cough咳嗽, have a fever發燒, have an earache耳朵痛, have a hoarse voice喉嚨沙啞, have a sore throat喉嚨痛
Sentence(s):
Do you often have a cold?你常感冒嗎？
How do you feel when you have a cold? 你感冒時感覺如何?
What happened to Jennifer last week? 上週珍妮佛怎麼了?
What did Jennifer’s mom make for Jennifer? 珍妮佛的媽媽幫她做了什麼?







